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O‘quv qo‘llanmada moliya tizimi, moliya mexanizmi, sug‘urta, davlat moliyasi, davlat 

byudjeti, mahalliy byudjetlar va ularning ahamiyati, soliq nazariyasi, soliqqa tortish amaliyoti, 

umumdavlat va mahalliy soliqlar bo‘yicha asosiy masalalar yoritilgan. Har bir bobdan so‘ng 

o‘z-o‘zini nazorat va muhokama qilish uchun savollar keltirilgan.  

O‘quv qo‘llanma iqtisodiy yo‘nalishdagi oliy ta’lim muassasalarining 5230100 – Iqtisodiyot 

ta’lim yo‘nalishi talabalari uchun mo‘ljallangan bo‘lib, undan magistrlar, malaka oshirish kurslari 

tinglovchilari, korxona va tashkilotlarning moliyaviy menejerlari ham foydalanishlari mumkin. 

*** 

В учебном пособии подробно рассмотрено понятие финансовой системы, 

финансовый механизм, финансовая политика, страховой рынок, государственные финансы, 

местные бюджеты и их роль в рыночной экономике, а также социально-экономическая 

политика государства. После каждого раздела приводятся контрольные вопросы для 

повторения и обсуждения.  

Учебное пособие предназначено для студентов экономических вузах обучающихся по 

направлениям бакалавриата 5230100 – «Экономика», а также для преподавателей, 

магистров, слушателей курсов по повышению квалификаци и для всех интересующихся, 

может быть использована для самообразования.  

*** 

The manual is opened concepts the financial system, the financial mechanism, the financial 

policy, financial strategy, the financial control, the insurance, public finances, the budget, taxes, 

the local finance, local budgets and their and social and economic policy of the state in market 

economy. After each section short answers to questions for repetition and discussion are resulted.  

The manual is intended for students economic high schools trained on directions of a 

bachelor degree 5230100 - «Economic», teachers of professional colleges and practices, as well as 

for all interested, employees and specialists in financial departments, students of advanced training 

courses, can be used for Self-education. 
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